...FROM THE DEPTHS... Julien Roh

L"OEUVRE

Dans la mythologie grecque, le royaume des morts est traditionnellement situé a une extréme profondeur sous la Gréce et I'ltalie.
On peut y accéder depuis le monde des vivants par diverses anfractuosités, puis en traversant le fleuve Styx, avant d’arriver a la
porte des enfers, gardée par Cerbére, le chien a trois tétes. Derriére cette port uvre alors le royaume d>Hadeés et ses différents
lieux, dont les plaines d’Asphodéles, ou les fantdmes des morts ménent une immatérielle, le Tartare, ou sont chatiés les
damnés, et I'Elysée, ou séjournent les bonnes ames.

« ... from the Depths ... » figure le voyage d’'un homme explorant le

Cette piéce fait également référence a deux compositeurs, Der o] is et Dmitri Shostakovich, par certaines techniques de
compositions, notamment le DSCH.




...FROM THE DEPTHS... Julien Roh

THE COMPOSITION

In Greek mythology, the underworld is traditionally located at an extreme depth under Greece and ltaly. It can be accessed from

the living world by various crevices, then crossing the river Styx, before arriving at the Hell’s gate, guarded by Cerberus, the
three-headed dog. Behind this door opens the kingdom of Hades and its differ: gies, including the Fields of Asphodel, where

the ghosts of the dead lead an intangible life, the Tartarus, where the damn ished, and the Elysium, where the Good Souls

stay.

« ... from the Depths ... » is the journey of a man exploring the und

This piece also refers to two composers, Dmitri Shostakovich a@e ourgeois, through certain techniques of

composition, including the DSCH. E
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